

**Industrial Complex:** 6<sup>th</sup> of Oct. City, 6<sup>th</sup> Industrial Zone, Oasis Road  
**P.O. Box:** 32 October (North Branch) **Phone:** (02) 38164330  
**Fax:** (02) 38164444  
**Hot Line (Sales Dept.):** 19697

**المجمع الصناعي:** مدينة ٦ أكتوبر - المنطقة الصناعية السادسة - طريق الواحات  
**ص.ب:** ٣٢ أكتوبر شمال **تليفون:** ٣٨١٦٤٣٣٠ (٠٢)  
**فاكس:** ٣٨١٦٤٤٤٤ (٠٢)  
**الخط الساخن للمبيعات:** ١٩٦٩٧

Cairo. 21 Sep., 2026

القاهرة، 21 سبتمبر 2026

TO: EGX

السادة / البورصة المصرية

Disclosure Department

قطاع الإفصاح

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject:** Disclosure Regarding Change in the Composition  
of the Company's Board of Directors

**الموضوع:** إفصاح بشأن تغيير في تشكيل مجلس إدارة  
الشركة

Eastern company would like to announce that a change has occurred in the composition of its Board of Directors. Mr. Ahmed Nassef has submitted his resignation from membership of the Company's BOD and all committees from the Board, effective as of today, Monday, 21 September 2026, due to personal reasons.

تود الشركة الإفادة بأنه قد طرأ تغيير على تشكيل مجلس إدارة الشركة، حيث تقدم السيد/ أحمد ناصف باستقالته من عضوية مجلس إدارة الشركة وجميع اللجان المنبثقة عن المجلس، وذلك اعتباراً من تاريخ تقديمها اليوم الاثنين ٢١ سبتمبر ٢٠٢٦ وذلك لأسباب خاصة بسيادته.

The resignation was presented to the Company's Board of Directors, which accept the resignation effectively as of today.

وقد تم عرض الاستقالة على مجلس الادارة وتم قبول الاستقالة اعتباراً من اليوم.

The B.O.D and the Chairman would like to express their sincere appreciation to him for the period he served as a board member and wish him continued success.

ويشكر المجلس ورئيسه سيادته على الفترة التي قضاها عضواً في مجلس الادارة ويتمني له النجاح والتوفيق.

Mohamed Abdul Rahman Ahmed  
Investor Relation Manager

*Mohamed Mostafa*

محمد عبد الرحمن احمد  
مدير علاقات المستثمرين

